
Protokół  posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu 
i Turystyki 

 
Nr 11 /2006  w dniu 19. 09. 2006  

 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.00  zakończono o godz. 17.30 
 
 
  
L.p Imię i nazwisko                 Podpis 
1. Przewodnicząca Komisji – Irena Wojewódzka-Kucz Obecna 

2.            Wiceprzewodniczący Komisji – Jacek Brzostowski Obecny 

3. Sekretarz Komisji - Andrzej Słoma Obecny 

4. Grzegorz Pietrzycki Obecny 

5. Krzysztof Migasiewicz Obecny 

6. Andrzej Wieczorek                                          Obecny 

 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. ______________________________ 

2. ______________________________ 

 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Mirosław Kaczmarczyk   p.o. kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu 
2. Danuta Królczyk – Skarbnik 
3. Michał Piechocki 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 

1.2.  Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji 
 

1.3.  Opiniowanie materiałów na sesję Rady Powiatu. 
 

1.4.  Informacja szkół i placówek o organizacji roku szkolnego 2006/2007. 

 



 
 

  
 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 
         
       Ad. 3.3. Przybyła na posiedzenie Skarbnik Powiatu zapoznała Komisję z 
wykonaniem budżetu Powiatu Wągrowieckiego za I półrocze 2006 r. omawiając 
działy dotyczące placówek oświatowych. Skarbnik zapoznała też Komisję ze 
zmianami bieżącymi w budżecie, które będą przedmiotem ustawy na najbliższej 
sesji Rady Powiatu. Wicestarosta M. Piechocki omówił pozostałe punkty porządku 
obrad najbliższej sesji. 
Ad.3.4. Komisja zapoznała się z informacją o stanie szkół ponadgimnazjalnych po 
rozpoczęciu roku szkolnego 2006/2007, którą przedstawił Komisji obecny na 
posiedzeniu p.o. kierownika Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu Mirosław 
Kaczmarczyk. Do szkół ponadgimnazjalnych uczęszcza 4542 uczniów (stan na 
10.09.2006), którzy uczą się w 171 oddziałach. W szkołach i placówkach 
podległych powiatowi pracuje obecnie 347 nauczycieli. We wszystkich szkołach i 
placówkach zapewniono odpowiednie warunki nauki i pracy. Poprawy wymaga 
jedynie baza do prowadzenia zajęć z wf, ale tylko w trzech placówkach, oraz 
docelowe zlokalizowanie w jednym budynku, pomieszczeń dla uczniów SOSW. 
Komisja przegłosowała też ustawę (wszyscy za) w sprawie utworzenia Technikum 
w Damasławku z dniem 1.09.2007 roku.  
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2. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
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_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

 



_________________________________________________________________ 
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

 
5.1. Zapytania 
 

 
 
 
 
 
________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 

 
5.2   Opinie 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała materiały na najbliższą sesję Rady Powiatu oraz informację 

o przygotowaniu szkół ponadgimnazjalnych po rozpoczęciu roku szkolnego 2006/2007. 
      5.3  Stanowiska 
        

5.4. Wnioski 
 
 

.._______________________________________________________________ 
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_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  

 
 

   Protokołował:                                                            Przewodnicząca Komisji:  
 
                                                                                                             
             /Andrzej Słoma/                                                           / Irena Wojewódzka – Kucz/               
                                                                   
Protokół został podpisany przez Przewodniczącą i Sekretarza Komisji. 

 


